
Kort verslag 1e bijeenkomst oprichting Dorpsraad d.d. 3 mei 2022 in het Getij te Rockanje 

 

Er wordt begonnen met een voorstelronde van de beoogde bestuursleden. 

 

Leen Klok, 62 jaar geboren en getogen te Rockanje. Zijn interesse ligt bij de politiek en 
energietransitie. 

Rene v.d. Hoek, sinds 6 jaar woonachtig in Rockanje, wil zich inzetten om het goede te behouden. Hij 
is ook werkzaam als griffier van de gemeente Maassluis. 

Marja van Drunen, heeft 50 jaar in het onderwijs gezeten voor het vak economie en is al 20 jaar 
penningmeester. 

Jan Hoogstad, heeft 40 jaar als bedrijfsleider gewerkt en wil zich inzetten voor het dorpsbelang van 
Rockanje. Ambieert de functie van penningmeester of secretaris. 

Jarie Klok, 20 jaar wil zich inzetten voor de jonge mensen in de gemeente en met name 
woningbouw. Heeft al contact gehad met wethouder Wilbert. 

Corry van de Velden is hier als toehoorder en wil als reserve gezien worden. Zij doet al heel veel en 
kan er eigenlijk niets bij hebben. De overige aanwezigen kunnen zich hierin vinden. 

Betsy Gouman, woonachtig aan de Hoogvlietlaan, wil zich vooral bezig houden met de Drenkeling 
fase2, geen hoogbouw in Rockanje. Is penningmeester voor de stichting de Biberbunker. 

Ellen Kleywegt, 59 jaar, woonachtig aan de Alardusdreef en bijna met pensioen. Wil graag de taak 
van verslaglegster op zich nemen en zich inzetten voor een hondenlosloopveld zoals toegezegd door 
de gemeente enkele jaren geleden en tevens voor de woningbouw. 

Nely van de Kolk, 59 jaar en ook bijna met pensioen. Nu nog werkzaam op de financiële 
administratie bij het Havenbedrijf. Doet ook vrijwilligerswerk bij de Snuffelloods. Wil zich graag 
inzetten voor de Dorpsraad. 

Tot slot Frits van Luxemburg, nog maar kort inwoner van Rockanje, 2 jaar. Heeft al ervaring als 
secretaris en wil dat de Dorpsraad de luis in de pels van de gemeente wordt. Ambieert het 
voorzitterschap. 

 

Hoe nu verder? 

Besloten wordt dat  

Frits voorzitter wordt en eerste aanspreekpunt voor de gemeente zal zijn, 

Rene de rol van secretaris op zich neemt en 

Jan Hoogstad penningmeester zal worden. 

Zij vormen het dagelijks bestuur van de Dorpsraad. 

 

 



De overige bestuurleden met hun mogelijke aandachtsgebieden zijn: 

Jarie, die de social media op zich zal nemen, Facebook, Instagram e.d. en woningbouw 

Ellen, notuliste en interesse buitengebied, natuur 

Betsy, houdt zich bezig met de ondernemers 

Nely, moet nog bepaald worden waar haar interesse ligt 

Leen, wil de ruimtelijke ordening. 

 

De volgende akties worden uitgezet: 

- Frits gaat navraag doen bij de gemeente wat er voor subsidiemogelijkheden zijn voor de 
Dorpsraad 

- Jan gaat proberen de kosten inzichtelijk te maken 
- Ellen geeft een schatting van de kantoorartikelen kosten door aan Jan 
- Betsy gaat navraag doen over de kosten van het bouwen en onderhoud van een eigen 

website met links naar FB en Insta. 

 

Verder moet er gezocht worden naar een 9e bestuurslid om een oneven aantal te krijgen. 

De volgende bijeenkomst is woensdag 15 juni a.s. om 19.30 in het Getij. 

 

 

Note van de notuliste: Tjiske Kramer heeft gemaild en ik heb haar geantwoord wat de 
werkzaamheden en doelstellingen van de Dorpsraad inhouden. Zij is nog altijd niet in de lucht 
gekomen en ik denk dat ze niet enthousiast is, wil in de avond ook niet naar buiten gaf ze aan? 

Ik heb Frits verzocht Marga te benaderen want die had aangegeven dat zij wel wilde deelnemen 
mochten we niemand anders kunnen vinden. 

 

 

 

 

 

 


